
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 5. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 174

Vil ministeren oplyse om udviklingen i belægningsprocenter på de særlige pladser i psyki-

atrien, herunder opgjort på de enkelte regioner og kommuner? Hvor meget skal en kom-

mune betale til tomme pladser? Hvad har tomme pladser kostet kommunerne, herunder

sammenholdt med kommunernes betaling for anvendte pladser?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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